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				BORNES DE RECHARGE

Les bornes de recharge rapide Keywatt® sont de véritables surdouées pour la charge des véhicules électriques. Elles constituent des solutions de recharge rapide, économique,
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				BORNES DE RECHARGE MOBILES

Partout où il n’y a pas de bornes de recharge… vous pouvez avoir une solution ! Les bornes de recharge mobiles Keywatt® s’adaptent à toutes les situations sans besoin d‘installation électrique.
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				CHARGEURS EMBARQUÉS

La gamme de chargeur embarqué d’IES Synergy couvre à elle seule tous les champs d’utilisation industrielle des engins électriques ou OEM.
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				ZENDESK – CONTACT SERVICE SUPPORT
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				CHARGING STATIONS

The Keywatt® charging stations are true geniuses for charging electric vehicles. They offer fast and economical charging solutions
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				MOBILE CHARGING STATIONS

Wherever there are no charging stations... you can have a solution! Keywatt® mobile charging stations adapt to all situations without the need for electrical installation.
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				ON BOARD CHARGERS

The portfolio of onboard chargers from IES Synergy covers all the fields for industrial electric machinery or OEMs
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